



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Pipasjian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Bardy, Trustee
Susan M. Jezewik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

July 1, 2020

Dear WCS Community,

Governor Gretchen Whitmer released her return to school Roadmap for the 2020-21 school year, providing us direction on how school will re-open in the fall.

The Roadmap provides required and recommended safety protocols to keep school communities safe based on the status of the coronavirus according to the MI Safe Start Plan. The Roadmap also provides recommendations for how we support our students with their mental and social-emotional health, how and where we will teach them (in-school vs. at home), and what is recommended for our school operations like transportation, facilities, and nutrition services. Also, the plan awaits further recommendations for athletics from the Michigan High School Athletic Association, which are expected soon.

To keep things as simple as possible, the Roadmap indicates that schools will be open for in-person instruction if the state is in MI Safe Start Phase 4, 5, or 6 with each phase requiring and/or recommending specific safety protocols like face masks, hand sanitizer, and social distancing, etc. The state is currently in Phase 4, so, at this point, we will be open for in-person instruction this fall. If the state falls back to Phase 1, 2, or 3 at some point, schools will be closed, and learning will be done at home using our online platform Schoology. The Roadmap also has specific requirements for schools to provide support for students and families while learning at home.

On a related note, in my recent conversations with parents, some may prefer a full-time virtual option even if schools are open. If you are interested in virtual schooling, contact WCS Student Services at 586-698-4478 for more information.

All things considered, our staff is very hard at work this summer preparing for September, and I am confident that we will provide an outstanding education for our children whether in-school or at home. In the coming weeks, we will ask that you complete a survey that addresses several issues including your access to technology and how you feel about coming back to school. In the meantime, I strongly encourage you to read the return to school Roadmap at wcskids.net as it provides a lot of important information. As always, feel free to submit any questions to info@wcskids.net, and we will publish the answers on our website as well as provide more information later this summer.

Please continue to stay safe, be healthy, and have a great 4th of July holiday.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

عزيري WCS المجتمع ،

أصدرت الحاكمة غريتشين ويتمر عودتها إلى مدرسة خارطة الطريق للعام الدراسي 2020-2021، مما يوفر لنا التوجيه حول كيفية إعادة فتح المدرسة في الخريف.

توفر خارطة الطريق بروتوكولات السلامة المطلوبة والموصى بها للحفاظ على سلامة المجتمعات المدرسية بناءً على حالة الفيروس التاجي وفقاً لخطة البداية الآمنة لـ MII. كما تقدم خارطة الطريق توصيات حول كيفية دعمنا لطلابنا بصحتهم العقلية والاجتماعية والعاطفية، وكيف وأين سنعلمهم (في المدرسة مقابل في المنزل)، وما هو الموصى به لعملياتنا المدرسية مثل النقل والمرافق وخدمات التغذية. أيضاً، تنتظر الخطة المزيد من التوصيات لألعاب القوى من رابطة ميشيغان الرياضية في المدارس الثانوية، والتي من المتوقع قريباً.

للمحافظة على الأمور بسيطة قدر الإمكان، تشير خريطة الطريق إلى أن المدارس ستكون مفتوحة للتعليم الشخصي إذا كانت الدولة في مرحلة البداية الآمنة 4 أو 5 أو 6 مع كل مرحلة تتطلب و / أو توصي بروتوكولات أمان محددة مثل أقتعة الوجه، مطهر اليدين، والابتعاد الاجتماعي، إلخ. الدولة حالياً في المرحلة الرابعة، لذلك، في هذه المرحلة، ستكون منفتحة للتعليم الشخصي في خريف هذا العام. إذا عادت الولاية إلى المرحلة 1 أو 2 أو 3 في مرحلة ما ، سيتم إغلاق المدارس ، وسيتم التعلم في المنزل باستخدام نظامنا التعليمي عبر الإنترنت. كما أن خارطة الطريق لديها متطلبات محددة للمدارس لتقديم الدعم للطلاب والأسر أثناء التعلم في المنزل.

على سعيد ذي صلة ، في محادثاتي الأخيرة مع أولياء الأمور ، قد يفضل البعض خياراً افتراضياً بدوام كامل حتى لو كانت المدارس قادرة على أن تكون مفتوحة. إذا كنت مهتماً بالمدارس الافتراضية، اتصل بخدمات الطلاب WCS على 4478-698-586 للحصول على مزيد من المعلومات.

كل شيء في الاعتبار، موظفينا بجد في العمل هذا الصيف التحضير لشهر سبتمبر، وأنا واثق من أننا سوف توفر تعليماً متميزاً لأطفالنا سواء في المدرسة أو في المنزل. في الأسابيع القادمة، سنطلب منك إكمال دراسة استقصائية تتناول العديد من القضايا بما في ذلك وصولك إلى التكنولوجيا وكيف تشعر حول العودة إلى المدرسة. في غضون ذلك، وأنا أشجعكم بشدة لقراءة العودة إلى المدرسة خارطة طريق في wskids.net لأنها توفر الكثير من المعلومات الهامة. كما هو الحال دائماً، لا تتردد في تقديم أي أسئلة إلى info@wskids.net، وسوف نقوم بنشر الإجابات على موقعنا على الإنترنت، فضلاً عن تقديم المزيد من المعلومات في وقت لاحق من هذا الصيف.

يرجى الاستمرار في البقاء آمنة، وتكون صحية، ولها عطلة كبيرة 4 يوليو.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف